

Einladung · Davetiye · Invitation

ITB Berlin · 07.03.2013 · 18.00 Uhr
Halle 3.2 · Stand 201 · Türkei

Get Together & After Work Party

Connecting Past & Future
Geçmişi & Geleceği Birleştirmek

Kayıtlar 15 Şubat'a kadar lisa.davies@ecotrans.de adresinden yapılabilir · Anmeldung bis 15. Februar unter: lisa.davies@ecotrans.de
Registration until February 15th at: lisa.davies@ecotrans.de

Liebe Freunde,

In der Türkei tut sich etwas in punkto Nachhaltigkeit: Umweltqualität ist gefragt in der Neuentwicklung der touristischen Produkte! Deshalb freuen wir uns, Euch/Sie alle zu einer türkisch-deutsch-internationalen Party in die Halle 3.2, Stand 201 einzuladen! Genießt nach erfolgreichen Meetings und Workshops die türkische Gastfreundschaft und freut Euch gemeinsam mit uns über 20 Jahren ECOTRANS und auf erfolgreiche Zukunftsprojekte. Wir freuen uns Sie/Dich zu sehen.

Sevgili Dostlar,

Türkiye'de sürdürülebilirlik alanında gelişmeler var: Yeni turistik ürünlerin geliştirilmesinde çevre kalitesi talep ediliyor! Bu yüzden hepimizi salon 3.2'dekâ uluslararası Türk.Alman Partisi'ne davet etmekten mutluluk duyuyoruz. Başarılı geçen toplantı ve workshoplardan sonra Türk konukseverliğinin keyfini çıkarıp 20 yıllık ECOTRANS deneyiminden sonra bizimle beraber gelecekteki başarılı projeleri sevinçle bekleyin. Sizi görmekten mutluluk duyacağız.

Dear friends,

In Turkey things are happening in terms of sustainability, with environmental quality increasingly being seen as fundamental for the further development and promotion of new tourism products. This is one very good reason for us to invite you to our Turkish-German-international party In Hall 3.2!

At the end of your day of meetings and workshops at ITB, come and enjoy some Turkish hospitality with us, and join us in celebrating 20 years of ECOTRANS as we look forward to more joint initiatives and successful projects in the future. We look forward to seeing you there.



Herbert Hamele, ECOTRANS

